

To: [redacted] [redacted] [redacted] @lcdk.nl]
Cc: [redacted] [redacted] [redacted] @lcdk.nl]
From: [redacted]
Sent: Tue 8/18/2020 12:45:55 PM
Subject: RE: Speeksel in CoronIT
Received: Tue 8/18/2020 12:45:56 PM

Hoi [redacted]

2 september lijkt mij prima als het dan geregeld kan worden. Ik heb nog geen signaal van LCH dat de afnamesystemen compleet binnen zijn. Daarna gaat (lab)inf@ct pas uit.

Wat poolvalidatie betreft, daar ben ik intern ook even over bezig wat op korte termijn realiseerbaar is op de manier zoals we afgelopen week besproken hebben. Of kant en klaar voorstel voor donderdag lukt om in kleiner comité te bespreken weet ik niet. Ik wordt weer overstelpt door COVID-19 en influenza/RSV werk.

Mvg

[redacted]

From: [redacted] <[redacted]@lcdk.nl>
Sent: dinsdag 18 augustus 2020 14:14
To: [redacted] <[redacted]@rivm.nl>
Cc: [redacted] <[redacted]@lcdk.nl>
Subject: RE: Speeksel in CoronIT

Beste [redacted]

Het volgende bericht is nu bekend vanuit CoronIT:

"Begin volgende week komt Topicus met een inschatting wanneer ondersteuning mogelijk is. Of beter: Of ondersteuning per 2 september gerealiseerd kan worden (het eerstvolgende release-moment)." Ik hou vinger aan de pols. Ik snap namelijk niet helemaal waarom dit niet zou kunnen. Actiepunt ban mij.

Maar mogelijk dat we 2 september moeten aanhouden om de speekseltest in te voeren zodat het gelijk loopt?

Validatie pools; kan je aangeven wanneer je hier even met een klein comité over wilt spreken. Dat kan ik wel organiseren. Of we besluiten dit donderdag goed te bespreken.

Tot donderdag.

Groet [redacted]



[redacted] 5.1.2e

Van: [redacted]
Verzonden: donderdag 13 augustus 2020 10:32
Aan: [redacted] <[redacted]@rivm.nl>
CC: [redacted] <[redacted]@lcdk.nl>
Onderwerp: Speeksel in CoronIT

Beste [redacted]

Aantal punten die naar boven zijn gekomen vanochtend die ik graag met je wil oppakken.

- Ik wil 5.1.2e (WUR) vragen om als pre-testing lab te dienen. Zij gaan hoogstwaarschijnlijk als eerste aan de slag.
- Speeksel, weet jij vanaf welke datum deze samples kunnen worden afgenomen in de teststraat? Coron-IT is ermee bezig om dit in te regelen, maar een datum zou helpen zodat ik kan aangeven voor wanneer het geregeld kan worden
- Validatie pools; Ik ga navragen of er labs zijn met de Hologic panter die daarmee willen poolen, dit maakt het validatie proces moeilijk, zoals 5.1.2e aangaf. Zullen we dinsdag 18 aug een meeting inplannen om dit onderwerp even te bespreken? Dan nodig ik 5.1.2e erbij uit. Dan kunnen we wat zaken uitzoeken en dan bekijken hoe verder.

Groet 5.1.2e



5.1.2e